
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 6
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 

27.07.2011 od 17.00 hodin

Přítomni  :   13
Omluveni :  p. Miroslav Jelének, Mgr. Igor Dostal, Mgr. Michaela Hrdinová, 
                   p. Ludmila Fízeĺová, p. Marie Plačková
1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Ing. Antonín Uhlíř, p.Libor Plaček
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 6/11/01 
   Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Ing.Antonína Uhlíře a pana 
   Libora Plačka

b) schválení programu  -  tak jak byl všem zastupitelům zaslán :
2.  Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 25.05.2011
3.  Úprava prostor před nákupním střediskem Jednoty na náměstí
4.  Převod pozemku p.č. 11146/14 zastavěného cyklostezkou Hluk – Ostrožská 
     Lhota  v k.ú. Ostrožská Nová Ves
5.  Převod  pozemků v k.ú. Hluk :

a) p.č. 3814/164, 3814/165, 3814/166 zastavěných cyklostezkou Hluk –
Ostrožská Lhota

b) p.č. 3719/1 a části pozemku p.č. 3720/70 u vodní nádrže Díly
c) části pozemku p.č. 2740/1 v ul. Slovácká

6.  Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
7.  Informace o činnosti orgánů města a jiné 
8.  Diskuse
9.  Závěr

PRO :   13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 6/11/02
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání zastupitelstva města tak, jak byl 
všem zastupitelům zaslán.

2.  Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
     25.05.2011
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne  25.05.2011  č. 5/11/01  -  5/11/21
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  6/11/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne  25.05.2011  č. 5/11/01  -  5/11/21.

3.  Úprava prostor před nákupním střediskem Jednoty na náměstí
Na minulém zasedání zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o zrušení ostrůvku 
zeleně před nákupním střediskem. Na podnět člena rady Ing. Martina Křižana byla 
tato záležitost znovu zařazena do programu červencového zasedání. Předkladatelem 
návrhu je tedy Ing. Křižan :
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Na minulém zasedání 25.05.2011 zastupitelstvo města nepřijalo usnesení 
5/11/05 o zrušení ostrůvku zeleně v prostoru před nákupním střediskem Jednota na 
náměstí. Protože považuji kapacitu parkování na náměstí za neuspokojivou, byl bych 
rád kdybychom se problematikou parkování na náměstí opět zabývali. Parkování 
nepotřebujeme jenom z důvodu nakupování, ale zaparkovat potřebujeme např. 
pokud jdeme k lékaři, do školy, do banky, na poštu, na oběd, do kostela, atd. 
Vytvoření nových parkovacích míst sebou pochopitelně přinese změnu vzhledu 
náměstí, popř. zmenšení nebo zrušení některých zelených ploch.
V této fázi bych navrhoval pouze přijat usnesení na vypracování různých studií, které 
by zvýšily kapacitu parkování, zvýšily bezpečnost na přechodech, zlepšily průtah 
cyklostezky přes náměstí a v neposlední řadě zlepšily rozhledové poměry při výjezdu 
ze současného parkoviště. 
Pokud by jsme se v budoucnu rozhodli pro některou z variant, nechala by se pak 
vypracovat projektová dokumentace. Projekt, popř. samotná realizace by mohla být 
rozdělena na několik etap. Prostor pro připomínky ke zpracovaným studiím by byl 
dán i občanům před zadáním projektové dokumentace.
Ing. Šimčík : jedná se především o zrušení ostrůvku, bez toho nic neupravíme, je 
zadáno zpracování  projektu na osvětlení náměstí.
Zástupci Jednoty Uherský Ostroh : tyto podklady nám zpracovali dopravní 
projektanti, budeme rádi, když budou i jiná řešení. Pokud se úpravy zrealizují, 
finančně by jsme se určitě podíleli. Je doba, kdy lidé chtějí mít vše tzv. až pod 
nosem, chtějí si dovézt košík až k autu. Jsme ochotni do toho dát peníze, je to 
k prospěchu všech lidí.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje vypracování studie na změnu počtu 
parkovacích míst na náměstí, s tím, že bere na vědomí úbytek zelených ploch
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  6/11/04
Zastupitelstvo města schválilo vypracování studie na změnu počtu parkovacích míst 
na náměstí, s tím, že bere na vědomí úbytek zelených ploch

4.  Převod pozemku p.č. 11146/14 zastavěného cyklostezkou Hluk – Ostrožská 
     Lhota  v k.ú. Ostrožská Nová Ves
Záměr  prodeje pozemku p.č. 11146/14 o výměře 134 m2 již projednalo 
Zastupitelstvo obce Ostrožská Nová Ves, oznámení o prodeji  bylo zveřejněno na 
jejich úřední desce. Předpoklad, že novoveské zastupitelstvo prodej za cenu 35,-
Kč/m2 schválí je velmi vysoký. Rada města Hluk rovněž odkup za tuto cenu 
doporučuje schválit. Na rozpočet bez vlivu. 
Ing. Šimčík – Obec Ostrožská nová Ves má schválenou vyhlášku s cenou pozemků 
57,-Kč/m2, nám udělali výjimku za 35,-Kč/m2, poplatky uhradí Město Hluk. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p.č. 11146/14 zastavěného 
cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota  v k.ú. Ostrožská Nová Ves za 35,-Kč/m2, 
poplatky hradí Město Hluk.
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  6/11/05
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemku p.č. 11146/14 zastavěného 
cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota  v k.ú. Ostrožská Nová Ves za 35,-Kč/m2, 
poplatky hradí Město Hluk.
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5.  Převod  pozemků v k.ú. Hluk :

a) p.č. 3814/164, 3814/165, 3814/166 zastavěných cyklostezkou Hluk –
Ostrožská Lhota

Na předchozím zasedání byl odkup schválen od spoluvlastníků p. Kadlčíka a 
p.Koníčka, mezitím tito pozemky prodali manželům Mořickým, takže je nutno 
provést změnu části usnesení č. 5/11/11 ze zasedání zastupitelstva města ze dne 
25.05.2011 a výše uvedenou skutečnost akceptovat. Manželé Mořičtí s prodejem 
souhlasí. Ještě těsně před začátkem stezky je nevypořádaný pozemek  p.č. 
3814/166 o výměře 35 m2, tentokrát skutečně vlastněný p. Koníčkem a p. 
Kadlčíkem. Rada města změnu usnesení a odkup pozemku p.č. 3814/166 za 
cenu 35,-Kč/m2 doporučuje schválit, poplatky hradí město. Na rozpočet bez vlivu.

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje :
a) změnu části usnesení č. 5/11/11 ze zasedání zastupitelstva města ze dne 
25.05.2011- z odkupu pozemků p.č. 3814/164, p.č.3814/165 od p. Kadlčíka a p.  
Koníčka na záměr o převodu pozemků p.č. 3814/164, p.č. 3814/165 ve vlastnictví  
manželů Mořických s doplatkem, za pozemky p.č. 3816/11, p.č. 3816/22, p.č. 
2302/468 a p.č. 2302/472 v k.ú. Hluk ve vlastnictví města
b) odkup pozemku zastavěného cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota v k.ú.Hluk  p.č. 
3814/166  za cenu 35,-Kč/m2 od Kadlčíka a p. Koníčka, poplatky hradí město
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  6/11/06
Zastupitelstvo města schválilo :
a) změnu části usnesení č. 5/11/11 ze zasedání zastupitelstva města ze dne 
25.05.2011- z odkupu pozemků p.č. 3814/164, p.č.3814/165 od p. Kadlčíka a p.  
Koníčka na záměr o převodu pozemků p.č. 3814/164, p.č. 3814/165 ve vlastnictví  
manželů Mořických s doplatkem, za pozemky p.č. 3816/11, p.č. 3816/22, p.č. 
2302/468 a p.č. 2302/472 v k.ú. Hluk ve vlastnictví města
b) odkup pozemku zastavěného cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota v k.ú.Hluk  p.č. 
3814/166  za cenu 35,-Kč/m2 od p. Kadlčíka a p. Koníčka, poplatky hradí město

b) p.č. 3719/1 a části pozemku p.č. 3720/70 u vodní nádrže Díly
Jedná se o pozemky na konci zástavbového území u vodní nádrže Díly 
(Býčina). O tyto pozemky projevili zájem pan Burián a pan Soška. Jelikož není 
jasné v jaké podobě bude schválen nový územní plán, na návrh komise 
výstavby rada prodej doporučuje zamítnout, proto ani nebyl na úřední desce 
zveřejněn záměr o prodeji. Na rozpočet bez vlivu.
Ing. Šimčík – pan Soška chtěl žádost stáhnout, zatím tak neučinil. Můj názor 
je, že pokud je území určeno k zástavbě, proč tomu bránit, mohou se přihlásit i 
další zájemci. Dávám tedy návrh na schválení záměru o prodeji.
Návrh   : zastupitelstvo města schvaluje záměr o prodeji pozemku p.č. 3719/1 
a části pozemku p.č. 3720/70 u vodní nádrže Díly v k.ú. Hluk
PRO :  9 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 4
Usnesení :  6/11/07
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o  záměru prodeje pozemku p.č. 
3719/1 a části pozemku p.č. 3720/70 u vodní nádrže Díly v k.ú. Hluk
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c) části pozemku p.č. 2740/1 v ul. Slovácká
Je vypracovaný projekt na určitý počet parkovacích míst, snížení počtu 
parkovacích míst dle žádosti manželů Kočích rada města zamítla, na návrh 
komise výstavby rada rovněž doporučuje prodej části pozemku p.č. 2740/1 
zamítnout. Na rozpočet bez vlivu. Záměr o prodeji tedy nebyl na úřední desce 
zveřejněn.
Návrh : zastupitelstvo města zamítá prodej části pozemku p.č. 2740/1 v ulici 
Slovácká, v k.ú. Hluk
PRO :  9 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 4
Usnesení :  6/11/08
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o zamítnutí prodeje části pozemku 
p.č. 2740/1 v ulici Slovácká, v k.ú. Hluk

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje  vyvěšení záměru o prodeji části 
pozemku p.č. 2740/1 v ulici Slovácká, v k.ú. Hluk
PRO :  0 PROTI : 10 ZDRŽEL SE : 3
Usnesení :  6/11/09
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o  vyvěšení záměru  prodeje části 
pozemku p.č. 2740/1 v ulici Slovácká, v k.ú. Hluk

6.  Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru

Mgr. Martina Braunerová – předsedkyně finančního výboru : finanční výbor zasedal 
dne 26.07.2011  s následujícím programem :

AD1) Čerpání rozpočtu za I. pololetí 2011
Paní Juřeníková seznámila velmi podrobně členy finančního výboru  s materiálem 
„Čerpání rozpočtu za I. pol. 2011“, finanční výbor nemá k materiálu připomínek a 
bere tento na vědomí.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace  z jednání finančního výboru 
o čerpání rozpočtu za I.pololetí 2011
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  6/11/10
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace  z jednání finančního výboru o 
čerpání rozpočtu za I.pololetí 2011

AD2) III. návrh úprav v rozpočtu 2011      
2.1.  Finanční výbor navrhuje zastupitelstvu ke schválení  vyřadit položku TJ 

Spartak – basket odd. mládeže ve výši Kč 50.000,-Kč – není žádost o dotaci, ani 
záměr.
2.2. Finanční výbor doporučuje  zastupitelstvu ke schválení přijetí dotace MMR na 
výstavbu podporovaných bytů s tím, že v rozpočtu na rok 2012 musíme navýšit tuto 
položku cca o Kč 2.000.000,-Kč.
Ing. Šimčík : rada města  přijetí dotace ve výši 300 tis. Kč na vybudování ZTV v ulici 
Orelské a dotace ve výši 2.750 tis. Kč na výstavbu podporovaných bytů doporučuje 
schválit.
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Finanční výbor navrhuje zastupitelstvu ke schválení v položce „Veřejná zeleň“ snížit   
na 50.000,-Kč.
K ostatním položkám v návrhu úprav nemá finanční výbor připomínek a doporučuje 
je ke schválení.
Ing. Šimčík : já bych dal protinávrh, ať se nebere v úvahu finanční výbor, 
nesouhlasím s vyřazením částky 50 tis. Kč pro basket mládeže 
p. Šuránková -  u částky 100 tis. Kč na veřejnou zeleň bylo plánováno na úpravy u 
smuteční obřadní síně, trvám na tom, aby byla ponechána částka 100 tis. Kč ve 
výdajích u zeleně. Rozpočet je závazný program pro obec, neměly by se na každém 
zastupitelstvu  dělat úpravy.
Ing. Šimčík -   částka 100 tis. Kč v rozpočtu není  určena na smuteční obřadní síň, 
ale  obecně na veřejnou zeleň. V radě byly úpravy u smuteční síně  zamítnuty.
p. Šuránková – dále mám dotaz ke kinu, zda byla zpracovaná projektová 
dokumentace na stavbu sociálního zařízení a jaká byla cena ?
Ing. Šimčík – dokumentace je zpracovaná  a cena  stavby byla 900 tis. Kč bez DPH
p. Šuránková – jak probíhá poptávkové řízení ?
Ing. Šimčík – máme vydanou směrnici a do částky 500 tis. Kč bez DPH se oslovují 
3 firmy. 
P. Šuránková  - stahuji svůj návrh na ponechání částky 100 tis. Kč na položce 
veřejná zeleň
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje III. návrh úprav rozpočtu roku  2011 :

III. Návrh úprav rozpočtu r. 2011

Příjmy -   rozpočet upravený                             77.975.500,--

Komunikace +        17.000,--
Základní škola PO +      599.000,--
Ostatní tělovýchovná činnost +        50.000,--
Dolňácké slavnosti +      150.000,--
Obecní restaurace +        86.000,--
Převod – hospod. výsledek MH +        35.000,--
Poplatky z veřejného prostr. +        75.000,--
Dotace knihovna +      170.000,--
Dotace SFŽP – sběrný dvůr -  16.000.000,--     
Dotace MMR – kanalizace +      300.000,--
Dotace MMR – přestavba kotelny +   2.750.000,--

             =       66.207.500,--    

Financování – rozpočet schválený                - 1.483.000,--

Překlenovací úvěr KB + 15.000.000,--

= 13.517.000,--

Výdaje – rozpočet upravený                         76.492.500,--

Dotace MMR – kanalizace +       300.000,--
Kanalizace Kostelní, ZTV Orelská -        800.000,--
Odpady, sběrný dvůr -        300.000,--
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Územní plánování +         12.000,--
DDM PO +         50.000,--
Základní škola PO +       599.000,--
Sport Hluk - neinv.přísp. -        120.000,--

     - investič. přísp. +       120.000,--
Basket.odd. mládeže +         50.000,--
Knihovna +       170.000,--
Klub kultury +       285.000,--
Památkové domky +         20.000,--
Místní správa – budova +       210.000,--
Bankovní poplatky +         20.000,--
Byty u Autopalu - přestavba kotelny +       110.000,--
Dotace MMR – přestavba kotelny +    2.750.000,--
Obecní restaurace +         26.000,--
Býv. OKP -        100.000,--
Prodejní stánky               -          70.000,--
Veřejná zeleň -        100.000,--

=       79.724.500,--

PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  6/11/11
Zastupitelstvo města schválilo  III. návrh úprav rozpočtu roku  2011 

III. Návrh úprav rozpočtu r. 2011

Příjmy -   rozpočet upravený                             77.975.500,--

Komunikace +        17.000,--
Základní škola PO +      599.000,--
Ostatní tělovýchovná činnost +        50.000,--
Dolňácké slavnosti +      150.000,--
Obecní restaurace +        86.000,--
Převod – hospod. výsledek MH +        35.000,--
Poplatky z veřejného prostr. +        75.000,--
Dotace knihovna +      170.000,--
Dotace SFŽP – sběrný dvůr -  16.000.000,--     
Dotace MMR – kanalizace +      300.000,--
Dotace MMR – přestavba kotelny +   2.750.000,--

             =      66.207.500,--    

Financování – rozpočet schválený                - 1.483.000,--

Překlenovací úvěr KB +  15.000.000,--

= 13.517.000,--

Výdaje – rozpočet upravený                         76.492.500,--

Dotace MMR – kanalizace +       300.000,--
Kanalizace Kostelní, ZTV Orelská -        800.000,--
Odpady, sběrný dvůr -        300.000,--
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Územní plánování +         12.000,--
DDM PO +         50.000,--
Základní škola PO +       599.000,--
Sport Hluk - neinv.přísp. -        120.000,--

     - investič. přísp. +       120.000,--
Basket.odd. mládeže +         50.000,--
Knihovna +       170.000,--
Klub kultury +       285.000,--
Památkové domky +         20.000,--
Místní správa – budova +       210.000,--
Bankovní poplatky +         20.000,--
Byty u Autopalu - přestavba kotelny +       110.000,--
Dotace MMR – přestavba kotelny +    2.750.000,--
Obecní restaurace +         26.000,--
Býv. OKP -        100.000,--
Prodejní stánky               -          70.000,--
Veřejná zeleň -        100.000,--

=       79.724.500,--

       2.3  stavba sociálního zařízení v kině – finanční výbor doporučuje prověřit 
stávající projekty s ohledem na výši ceny za   zhotovení   (navržené  ceny  za  dílo  
se  zdají  členům  finančního výboru  vysoké),  vypsat  výběrové  řízení   na 
rekonstrukci sociálního zařízení a ještě v letošním roce dílo zahájit.
Ing. Šimčík : v rozpočtu je schválena částka 400 tis. Kč, z poptávkového řízení, kdy 
jsme oslovili tři  firmy vzešla nejnižší nabídka na 797 tis. Kč. Ještě zde není počítáno 
s rekonstrukcí kanalizace, jelikož ji projekt neřeší a nikdo neví v jakém je stavu.
Rada města nepřijala usnesení o doporučení zastupitelstvu města položku na 
výstavbu sociálního zařízení v kině zrušit.
Na zasedání zastupitelstva  30.09.2009 byl odsouhlasen  záměr města provést 
rekonstrukci budovy  kina z Operačního programu životní prostředí a Regionálního 
operačního programu. V zápise uvedeno, že nebude kino, ale multifunkční zařízení a 
že se zadá zpracování projektové dokumentace. Projekt zpracován nebyl, ale v rámci 
diplomové práce pana Sošky, naproti hřbitova byly zpracovány  3 varianty 
multifunkčního zařízení, jedna na částku 5 mil. Kč a nejdražší na 15 mil. Kč. Sociální 
zařízení je situováno do místa současného.  Já osobně považuji v této fázi za 
zbytečné stavět sociální zařízení, ještě bych s tím počkal a navrhuji, aby se částka  
400 tis. Kč dala do rezervy a vyřadila z rozpočtu.
Mgr. Braunerová – a kam chodí  skauti  na sociální zařízení ?
Ing. Šimčík  - skauty bych chtěl výhledově nasměrovat např. na sportovní halu.
Návrh : zastupitelstvo města  schvaluje vyřazení částky 400 tis. Kč z kina do rezervy
PRO :   1  PROTI : 8 ZDRŽEL SE : 4
Usnesení :  6/11/12
Zastupitelstvo města  nepřijalo usnesení o schválení  vyřazení částky 400 tis. Kč z 
kina do rezervy

AD3) Dodatek ke smlouvě o úvěru na rekonstrukci muzejních domků na Rajčovně
Koncem července končí splatnost úvěru u České spořitelny ve výši 5,2 mil. Kč, který 
plánujeme splatit z dotačních peněz. Město Hluk má od 17.05.2011 připraveny 
všechny podklady potřebné k žádosti o platbu, bohužel náš partner Město Nemšová 
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měl problém s výplatou neoprávněných výdajů, které musí nejprve vrátit a poté 
můžeme společně požádat o platbu. Přestože od 3. dekády května, kdy jsme se o 
problému Nemšové dozvěděli, minimálně 2x týdně urgujeme u vedení našeho 
partnera i na Ministerstvu podohospodarstva a rozvoja vidieka SR Ing. Jávorkovou, 
teprve 01.07.2011 přišla z ministerstva oficiální zpráva vyměřující výši vratky (cca 
1400 Euro). Vzhledem ke zkušenostem s „rychlostí“ práce na ministerstvech se nám 
jeví reálné splnění termínu splatnosti u České spořitelny 31.10.2011. Česká 
spořitelna na to přistoupila a vypracovala dodatek ke smlouvě o úvěru, který rada 
doporučuje schválit. Při současné úrokové sazbě se zvýší platba za úrok včetně 
marže o 20.000,-Kč, což není nijak závratná částka. Znovu se zde potvrzuje staré 
české přísloví o spolcích (zvláště finančních), jež ani čert nemiluje.
Finanční výbor souhlasí s dodatkem ke smlouvě o úvěru u České spořitelny (s 
ohledem na prodloužení termínu v přidělení dotace) a doporučuje zastupitelstvu ke 
schválení.
Návrh :   zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru 
č.0227919409 ze dne 19.08.2010 s Českou spořitelnou a.s. na rekonstrukci 
muzejních domků na Rajčovně 
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  6/11/13
Zastupitelstvo města schválilo Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru č.0227919409 ze 
dne 19.08.2010 s Českou spořitelnou a.s. na rekonstrukci muzejních domků na 
Rajčovně 

AD4) Obecně závazná vyhláška o stanovení koeficientů pro výpočet daně 
z nemovitostí
Finanční výbor nedoporučuje zastupitelstvu ke schválení navýšení koeficientu pro 
výpočet daně z nemovitostí a tím schválení nové obecně závazné vyhlášky, týkající 
se této problematiky.
Ing. Šimčík : impuls pro úvahy o zvýšení koeficientu vzešel od zkušeností z našeho 
nejnovějšího družebního  města Planá nad Lužnicí, kde koeficient 2  uplatnili již 
v letošním roce. Při výběru daní v celkové současné výši cca 3,5 mil. Kč bychom 
s místním koeficientem 2 mohli dosáhnout zvýšení příjmů asi o 1,7 – 1,8 mil. Kč 
(když všichni řádně zaplatí). Ze zvýšení jsou vyjmuty nemovitosti – orná půda, 
chmelnice, vinice, zahrada, ovocný sad, trvalý travní porost. 
Pro ilustraci uvádím vybrané příklady různých typů daní :

A)
daň k. 1 (Kč) daň  k. 2 (Kč)

Orná půda, zahrada – 590 m2 52,- 52,-
Zastav.plocha a nádvoří – 250 m2 50,- 100,-
Ostatní stavby – 30 m2 84,- 168,-
Obytný dům – 120 m2 462,- 924,-
Celkem 648,- 1244,-

B)
Byt – 66 m2 224,- 448,-
Garáž – 20 m2 160,- 320,-
Celkem 384,- 768,-



- 9   -

C)
Trvalý travní porost – 2000 m2 59,- 59,-
Rekreační objekt (chata) – 30 m2 203,- 406,-
Celkem 262,- 465,-

D)
Ostatní podnikatelská činnost – 1000 m2 10.000,- 20.000,-
Celkem 10.000,- 20.000,-

Rada doporučuje schválit  místní koeficient na 2, je možno až 5.
Ing. Šimčík : lidé by platily namísto 500,-Kč, 1.000,- Kč. U plynu zaplatí 30 tis. Kč a 
nikdo nic nenamítá.
Mgr. Braunerová : zkusme zjistit, jak to vypadá v okolí ?
Ing. Šimčík : zvýšené to má Uherské Hradiště
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení 
koeficientů pro výpočet daně z nemovitostí
PRO :  4 PROTI : 8 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení :  6/11/14
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o schválení  Obecně závazné vyhlášky o 
stanovení koeficientů pro výpočet daně z nemovitostí

7. Informace o činnosti orgánů města a jiné
 dotace na energeticky úsporná opatření sportovní haly – zpracovává se  

tepelný audit, původní byl nedostačující, musel se upravit projekt. Je vypsána 
výzva, měly by se měnit  zdroje vytápění na tepelná čerpadla kogenerační 
jednotky, lze vyměnit plynové zdroje starší 10 let, v tomto duchu  by se měl 
upravit projekt. Pokud by toto nevyšlo, měla by být vypsána výzva na 
zateplení, výměnu oken, začátkem měsíce srpna. Údajně je tam relativně dost 
peněz, žádost nám zdarma zpracuje Energetická agentura Zlínského kraje –
Ing. Knotková.

 projekt Rajské zahrady – Kobylica – s projektem přišel p.Kamil Dufka, že na 
různé výsadby jsou dotace.  Je zásadní problém, že pozemky, na kterých toto 
navrhoval jsou pronajaty na 10 let a více, proto jsem ho poslal za nájemci. Ti 
samozřejmě  pozemky  nepustí, protože na ně  mají dotace.

 veřejné osvětlení na náměstí  - je zadáno zpracování  projektu, bude se řešit 
komplexně, protože intenzita osvětlení je špatná.

 sběrný dvůr – je zkolaudovaný, dnes byla zahájena činnost, celkem investice 
stála 17,5 mil. Kč, 10% byl podíl města. Může se tam tedy začít vozit veškerý 
odpad tj.  lednice, televize, rádia, polystyren, tráva, haluze ze zahrady, 
stavební suť. Vše je zdarma, pouze u stavební suti se platí 150,-Kč/tunu, 
otevřeno je denně od 9.00-17.00 hodin a v sobotu od 8.00 do 15.00 hodin.

 chodník v ulici Boršické –plánujeme, že vybudujeme chodník podél lékárny, 
protože je problém chodit po ulici.  Do měsíce by měl být hotový. Počítáme 
ještě i se 2 parkovacími místy u cesty.

 veřejné projednání územního plánu Hluk – bude probíhat v pondělí 
01.08.2011 od 16.00 hodin a budou se řešit připomínky. Zatím máme tři.
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 oprava suterénu základní školy – probíhá, do konce prázdnin bude oprava 
hotová.

 pronájem restaurace na sportovní hale – jsou tři zájemci, nabídky posuzoval 
pan Bojko, ředitel příspěvkové organizace Sport Hluk. Budeme řešit na radě 
příští týden ve středu.

 dlužníci nájemného v městských bytech – řešíme prostřednictvím JUDr. 
Pitnera, máme jediného dlužníka, pro kterého je nachystaná buňka za zdí 
rodinného domu č.p 496. Bude volný byt 1+1 na ulici Závodní.

 slavnosti – příjmy byly 734 tis. Kč, výdaje 850 tis. Kč. Protože bylo špatné 
počasí a  krojovaný průvod se neuskutečnil, bude se  konat na hody, máme 
povolení uzavírky ulice Hlavní. Sraz krojovaných bude na Rajčovně ve 14.30 
hodin, půjde se  ulicí Hlavní  ke tvrzi, kde vystoupí hlucké soubory, vstupné 
bude dobrovolné.
p. Šuránková – přípravu slavností hodnotíme všichni špičkově, program byl 
výborný. 
p. Omelka – prostředí u tvrze je hezké, ale co ta zídka  ?
Ing. Šimčík : zeď se dá příští rok do pořádku. 

 nezaměstnanost  - k datu 30.06.2011  je v Hluku 7,44 %, minule bylo 8,16.
 daňové příjmy  - dnes jsme 1,5 mil. v minusu oproti loňskému roku.
 stavy účtů :
Běžný účet u KB                          3.826.392,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB      1.325,275--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna       231.444,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-CZK               4.262,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-EUR           195.974,--Kč
Účet HČ                241.047,--Kč
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem účty                                                                       5.824.394,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý            9.840.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý            4.965.516,--Kč
Úvěr Čs. spořitelna-památkové domky - krátkodobý            5.175.510,--Kč
Účet KB – Sběrný dvůr          14.813.238,--Kč
Celkem účty          34.794.264,--Kč

8. Diskuse
p. David Hájek – byl jsem v Autopalu na jednání 2. etapy sanace ekologické zátěže, 
18.08. proběhne  další jednání, je naděje, že se bude řešit. Z areálu závodu se musí 
vyvézt  8 tis. kubíků zeminy ,tj. cca 1.000 tatrovek. Začalo znovu jednání, jde o 
dlouhodobou věc.
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9. Závěr
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace  o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi zastupitelů a občanů
PRO : 13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 6/11/15
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace  o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi zastupitelů a občanů

         

Zasedání  bylo ukončeno v 19.30  hodin

Zápis byl vyhotoven dne :  01.08.2011

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p. Ing. Antonín Uhlíř  dne  03.08.2011 ………………………….

p. Libor Plaček dne  04.08.2011 ………………………….

Ing. Jan Š i m č í k
starosta

Neanonymizovaný zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.
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